
Diskuse na zastupitelstvu 2. prosince 2019 k bodu č. 37 
 
Pravidla pro vytváření audiovizuální přílohy kroniky města Hořice dokumentující 
výsledky činnosti hořických kulturních spolků a souborů 
 
Ing. arch. Pour 
•    Souhlasí s tím, že určitě pro další generace je třeba zachovávat audio či videozáznamy apod. 
Chybí mu vyjádření vedoucích jednotlivých spolků, jak se k tomuto staví, protože to je pro ně a o 
nich. 
 
M. Křovina 
•    Vysvětlil, že jde zejména o to, aby zastupitelstvo rozhodlo, jak vytvořit archiv a jak to celé 
zpracovat a pořídit. 
 
Ing. arch. Pour 
•    Sdělil, že je zásadní, aby se vedoucí těchto spolků vyjádřili, zda mají či nemají zájem. 
 
M. Křovina 
•    Reagoval na to tím, že by bylo nutné zajistit zřízení komise rady města  k zajištění záznamu a 
zajištění komunikace se spolky. 
 
A. Svoboda 
•    Sdělil, že se schází s představiteli hořických kulturních spolků, poslouchá připomínky, jejich 
názory, které jsou ve většině případech vyřízeny k jejich spokojenosti. 
Sdělil, že byli osloveni zástupci spolků a tento systém jim přijde složitý a komplikovaný – 
rozhodovat o nich, bez nich. 
 
Bc. Bouzková 
•    Sdělila, že lidé, kteří tuto činnost vykonávají ze svého popudu se chtějí  scházet a vede je k 
tomu společný zájem, by odradilo, kdyby měli řešit od kdy do kdy se sejít atd. před komisí. 
 
V. Šmatolán 
•    Pokud by spolek s natočením vystoupení souhlasil, tak s tím problém nemá. 
 
A. Svoboda 
•    Sdělil, že pan Ludvík některá vystoupení již natáčí a že vyzval spolky, pokud budou mít 
potřebu fin. prostředků např. na audiovizuální záznam nebo na kostýmy atd., ať přijdou za 
vedením města nebo za ředitelem DKK.   
 
MUDr. Vorlová 
•    Sdělila, že by jejich spolek velmi potěšilo, kdyby měli svá vystoupení uschovaná na pevném 
externím disku. Je tu bohatá spolková činnost. Pokud by se oslovily spolky, určitě by to přivítaly. 
 
M. Křovina 
•    Vysvětlil, že je problém s externími disky, protože za nějaký čas již nefungují. Bylo by vhodné, 
aby audiozáznamy pro archivaci měly nějaký řád. Aby se prováděla 
digitalizace na nových zařízeních a mohla se použít i za mnoho let. 
 
I. Doležal 
•    Oznámil, že v minulosti byla spousta mší, kde se podílela spousta spolků a nejsou nikde 
natočeny a uschovány. 
 
Mgr. Chalupa 
•    Spolky by si měly vybrat, co chtějí nahrát a mělo by být jasně stanoveno, že ten záznam se za 
každých 5 let přehraje na modernější zařízení tak, aby bylo stále čitelné. 


